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Geachte commissieleden,

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 
Financiën en Veiligheid van woensdag 6 december a.s.  om 13.00 uur. 

Naar aanleiding van annulering vorige vergadering

Omdat de vergadering van 15 november jl. is geannuleerd, zijn er een aantal zaken van die 
vergadering doorgeschoven naar december. Dat betreft de vaststelling van de verslagen van 
oktober (regulier resp. verbonden partijen) en van 1 november (begroting). Ook de 
besluitenlijsten van die vergaderingen moeten nog even passeren; er staan uit die 
vergaderingen nog een aantal toezeggingen open, als deze niet ter vergadering (kunnen) 
worden gehonoreerd, zullen ze aan de LTA worden toegevoegd. Tot slot zijn de ingekomen 
stukken van 15 november één op één overgenomen op de nieuwe lijst ingekomen stukken.

Conform- en ingekomen stukken

Zoals wel vaker in december een groot aantal min of meer technische conformstukken. Een 
drietal daarvan was te laat voor de laatste ‘piepmail’, maar moet eigenlijk wel voor de 
jaarwisseling worden afgetikt (Treasurystatuut, Financiële Verordening en Wijziging OZB-
tarieven). De agendacommissie is ermee akkoord gegaan om deze daarom toch nu te 
agenderen. Mocht er dringende behoefte zijn om over deze stukken uitgebreider te spreken, 
wilt u dit dan z.s.m. doorgeven? Het maken van een opmerking of het stellen van een vraag 
kan uiteraard altijd bij conformstukken. Overigens wordt het raadsvoorstel over de 
Financiële Verordening nog even meegenomen naar het audit committee van 29/11; mocht 
men daar nog opvallende zaken in dit stuk ontdekken, dan kan men die altijd nog via een 
brief aan uw raadscommissie meegeven. 

Wat betreft de ingekomen stukken: de brieven die de afgelopen week zijn binnengekomen en
dus nog niet via de ‘piepmail’ bij u langs zijn geweest, komen op de lijst van de januari-
vergadering. Mocht u er, bijv. vanwege de actualiteit, toch al een opmerking over willen 
maken, dan kan dat natuurlijk altijd.
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Jaarplan Veiligheid c.a. / Veiligheidsmonitor

Het is inmiddels goed gebruik om in december uitgebreid met de burgemeester van 
gedachten te wisselen over het jaarplan Veiligheid voor het nieuwe kalenderjaar. Daarbij laat 
de burgemeester zich graag assisteren door de districtchef van de politie en de commandant 
van de brandweer. Nieuw is dat het college nu nadrukkelijk uw wensen en bedenkingen 
vraagt bij het jaarplan en de onderliggende stukken. Ook legt het college zijn voornemen aan
u voor om de kadernota Integrale Veiligheid met één jaar te verlengen, in verband met de 
aanstaande herindeling. 

Voor 2018 legt het college – naast de reguliere en wettelijke taken - het accent op de 
volgende zaken: veiligheid in de wijk, bestrijding zware criminaliteit, woonoverlast, 
verbinding veiligheid en zorg, en doorontwikkeling Veiligheidshuis.

Bijgevoegd zijn de uitvoeringsprogramma’s van Stadstoezicht, VTH, Politie en Brandweer. 
Met betrekking tot toezicht en handhaving is er het afgelopen jaar onderzoek geweest naar 
en discussie geweest over de beschikbare capaciteit en de verdeling daarvan. Dit heeft 
geresulteerd in een motie, waarover bij het laatste begrotingsdebat nog doorgesproken is. De 
conclusie is dat er het komende jaar eerst gekeken wordt of door het nemen van een aantal 
concrete maatregelen de efficiency kan worden verhoogd; in het stuk van Stadstoezicht 
wordt hier nader op ingegaan.

Tot slot is met u afgesproken dat de Veiligheidsmonitor, die u drie keer per jaar ontvangt, 
(tenminste) één keer per jaar wordt geagendeerd, en dat een combinatie met het jaarplan 
Veiligheid het meest voor de hand ligt. De monitor die nu voorligt gaat over de maanden mei
tot en met augustus. Aan de monitor is nu ook toegevoegd een aantal overzichten van de 
brandweer.

Het Jaarplan Veiligheid c.a. is voor bespreking aangevraagd door: SP, GroenLinks, VVD, 
CDA, Stadspartij, ChristenUnie en Partij voor de Dieren.
De Veiligheidsmonitor is voor bespreking aangevraagd door SP, PvdA en GroenLinks.

LHTBI-onderzoeken

In mei jl. besprak u de uitkomsten  van onderzoeken naar geweld en discriminatie tegen 
Groningse LHTBI’s. Er zijn toen een aantal toezeggingen gedaan waarop nu wordt 
teruggekomen. Het betreft de maatregelen die samen met samenwerkingspartners zijn en 
worden getroffen om de aangifte- en meldingsbereidheid te vergroten en discriminatie en 
geweld in het uitgaansleven tegen te gaan. Overwogen is om deze brief te betrekken bij de 
bespreking van het eerste agendapunt, maar uiteindelijk leek het beter om hier toch een 
aparte bespreking aan te wijden, gezien de vele aspecten (ook bijv. zorg) die eraan zitten.

Bespreking is aangevraagd door PvdA, GroenLinks en Partij voor de Dieren
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RKC over burgerbetrokkenheid

Het rekenkameronderzoek over burgerbetrokkenheid is ook meer dan voldoende 
aangevraagd om voor bespreking in aanmerking te komen. De agendacommissie heeft echter
besloten dit uit te stellen tot een volgende gelegenheid, om te voorkomen dat de aandacht en 
tijd hiervoor in het gedrang komt door de overige agendapunten. 

Met vriendelijke groet, 
namens de voorzitter,

Wolbert Meijer, 
raadsadviseur 


